

Title (en)
Advertising display

Title (de)
Werbedisplay

Title (fr)
Affiche publicitaire

Publication
EP 1591986 A2 20051102 (DE)

Application
EP 05005133 A 20050309

Priority
DE 202004006875 U 20040429

Abstract (en)

The advertisement display (10), especially at the periphery of sports grounds and racing competitions e.g. a ski start point, has a standing trapezoid or triangular structure. It stands on a horizontal base with at least one visible side (13) to carry the advertisement. A base body (11) defines the display contour, of a pliable material with a support surface (12), and two angled surfaces for the displays meeting in a peak (15). A film, printed with the advertisement, is stretched over the angled surfaces, with winding/unwinding rollers (16,17) to move the film and change the displays, where the angled surfaces and/or the peak are of a low friction material.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Werbedisplay, das in Bezug auf einen Untergrund von diesem hochstehend aufstellbar ist, im Querschnitt trapezförmig bzw. dreieckig gebildet ist, in der Horizontalen langgestreckt verläuft und auf zumindest einer Sichtseite (13, 14) ein Werbemotiv z. B. in Gestalt einer Abbildung, in Gestalt von Zeichen und dgl. präsentiert. Um dieses Display ohne Verletzungsrisiko bei Sportveranstaltungen einsetzen zu können, umfasst es einen den Umriss des Werbedisplays festlegenden Grundkörper (11) aus nachgiebigem Material mit einer Stellfläche (12) und zwei an diese seitlich angrenzenden und in einem Scheitel (15) zusammenlaufenden Schräglächen (13, 14). Um eine variable Präsentation von Werbemotiven zu gewährleisten, umfasst es außerdem eine die Grundkörper-Schräglächen (13, 14) überspannende Folie als Werbemotiv-Träger und eine Weiterschalteinrichtung (16, 17) für die Folie zum werbemotivweisen Bewegen der Folie über die beiden Grundkörper-Schräglächen (13, 14) quer zur Längserstreckung des Grundkörpers. <IMAGE>

IPC 1-7
G09F 19/22; G09F 11/29

IPC 8 full level
G09F 11/29 (2006.01); **G09F 19/22** (2006.01)

CPC (source: EP)
G09F 11/29 (2013.01); **G09F 19/22** (2013.01)

Cited by
CN110634427A

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU MC NL PL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)
EP 1591986 A2 20051102; EP 1591986 A3 20060315; EP 1591986 B1 20120222; AT E546807 T1 20120315; DE 202004006875 U1 20040812

DOCDB simple family (application)
EP 05005133 A 20050309; AT 05005133 T 20050309; DE 202004006875 U 20040429